



APEX
INVESTMENT P.S.C.
إبيكس للاستثمار ش.م.ع.

30th March 2026

30 مارس 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of changes in share ownership
exceeding 5% of APEX Investment P.S.C. (APEX):**

الموضوع: الإفصاح عن التغييرات في نسب المساهمة التي تتجاوز
5% في أسهم شركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع (إبيكس):

We refer to the above subject and in accordance with the directives of the Abu Dhabi Securities Exchange regarding disclosure requirements, we would like to disclose that Tamween Companies Management LLC, now owns 1,663,220,234 shares (46.81%) of the total issued shares of Apex Investment Company PJSC (Apex) after disposing 60,230,382 shares (1.70%) of Apex shares on 30th March 2026. Through her personal trading account with ADX.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ووفقاً لتوجيهات سوق أبوظبي للأوراق المالية بشأن متطلبات الإفصاح، نود الإفصاح عن أن شركة تموين لاداره الشركات ذ.م.م تمتلك الآن عدد 1,663,220,234 سهم نسبة (46.81%) من إجمالي الأسهم المصدرة لشركتنا شركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع (إبيكس) بعد التخلص من 60,230,382 سهم (1.70%) من اسهم الشركة بتاريخ 30 مارس 2026. وذلك من خلال عملية حساب التداول الخاص بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



أحمد عامر عمر/ Ahmed Amer Omar
العضو المنتدب / Managing Director

Copy to: Capital Market Authority (CMA)

نسخة إلى: السادة/ هيئة سوق المال المحترمين